
Stavebná priemyslovka a môj príbeh... 

 

     Už je to viac ako dvadsať rokov, čo som prvýkrát prekročil bránu Strednej priemyselnej 

školy stavebnej v Trnave ako nový, neskúsený a po vedomostiach v oblasti geodézie prahnúci 

študent. Cieľ som mal jasný – úspešne zmaturovať a stať sa geodetom ako otec.  

     Začiatky boli ťažké. Zvyknúť si na nový kolektív, nových učiteľov, iný systém ako na 

základnej škole... Pod starostlivým vedením skúsených pedagógov to však bola otázka 

krátkeho času, a tak sa štúdium na škole, ktorá sa od prvej chvíle, čo som prekročil jej prah, 

stala mojím osudom, nieslo v duchu Nežnej revolúcie, výmeny riaditeľa, vzdelávania, 

odbornej prípravy, meračskej praxe, zadaní, výletov, kamarátstiev, stužkovej slávnosti, 

maturít... Bolo toho veľa a bolo to neopakovateľné. Už vtedy som sa začal pohrávať 

s myšlienkou stať sa učiteľom po vzore mojej mamy. 

     Po štúdiu na vysokej škole ma moje kroky opäť zaviedli cez prah tejto školy, na ktorú som 

mal len tie najlepšie spomienky, a splnil sa mi ďalší z mojich snov. Zrazu som nesedel 

v školskej lavici, ale stál pred triedou ako učiteľ. S profesormi, ktorí ma učili, som odrazu 

sedel v jednej zborovni a mal tú jedinečnú možnosť spoznať ich nielen ako fundovaných 

odborníkov s prirodzeným rešpektom, ale aj ako kolegiálnych a priateľských ľudí. Pri 

dverách miestnosti, v ktorej som strávil štyri roky ako študent, už visela tabuľka s mojím 

menom ako triedneho učiteľa. Boli to zaujímavé emócie, ktoré ma zároveň zaväzovali byť 

dobrým učiteľom a nezabudnúť aj na pocity a potreby študentov.  

     Tento školský  rok je výnimočný nielen pre túto školu, ale rovnako významný je aj pre 

mňa. Uplynulo totiž už dvadsať rokov od môjho nástupu do školy ako študenta a desať rokov 

od začiatku môjho pôsobenia v škole ako učiteľa. Je pre mňa neopísateľná česť, že tridsiate 

výročie založenia našej (a dovolím si neskromne tvrdiť, že aj mojej) školy oslávim nielen ako 

absolvent, ako učiteľ, ale aj ako zástupca riaditeľa, ktorým som bol práve tento rok 

menovaný. 

     Na záver si dovolím - z pohľadu všetkých úrovní, ktoré ma so školou dokonale zviazali - 

zaželať študentom veľa úspechov pri štúdiu a učiteľom mnoho síl pri ich záslužnej 

vzdelávacej činnosti. Škole v neposlednom rade želám dostatok študentov prahnúcich po 

vedomostiach a tiež to, aby si dobré meno, vybudované vďaka kvalitnému vedeniu 

a profesionálnym pedagógom, udržala a zveľaďovala ho aj v budúcnosti. 
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